

TIPS FOR PARENTS

给家长的提示

FROM YCIS-BJ PARENTS

来自北京耀中家长

"The closer that we stay to their schedule from School, the easier it is to keep the kids motivated." Cindy Jenkins

“我们越严格按照学校的日程安排学习，就越容易保持孩子的积极性。” Cindy Jenkins

"Keep "teaching" however it stays fun and challenging for them while following the essence of the lessons and keeping teachers updated." Cindy Jenkins

“保持‘教学’不失乐趣和挑战，同时要遵循课程的本质并持续向老师更新孩子的学习状况。” Cindy Jenkins

"They are still young, though, so it feels more fluid as long as they're learning." Cindy Jenkins

“不过，他们还年轻，只要他们还在学习就会越来越适应。” Cindy Jenkins

"Thankfully this situation is temporary. So for now, do what you can, let your kids do what they can do, and look forward to life becoming normal again." Jen Yip

“谢天谢地，这种情况是暂时的。所以现在，做你能做的，让你的孩子做他们能做的，期待生活再次回归正常。” Jen Yip

PARENTS' REFLECTIONS

家长反馈

On eLearning 在线上学习

Recommendations 家长反馈

What Works 建议

STUDENT INTERACTIONS

学生互动

"There could be more interaction between students in the Zoom sessions, and perhaps some tasks requiring them to work collaboratively." Jen Yip
"在Zoom课堂中，学生之间可以有更多的互动，或许还可以有一些需要他们合作完成的任务。" Jen Yip

RESOURCES

如何起到作用

"A wonderful job sending some videos and activities familiar to the kids and also some new ones." Cindy Jenkins
"发送一些孩子们熟悉的视频和活动，以及一些新活动，这是一份很棒的工作。"
Cindy Jenkins

WORKSHEETS

学习单

"It's sometimes hard to keep up on the worksheets. But most can easily be transcribed, so we still work on the answers." Cindy Jenkins
"有时候很难跟上学习单的进度。但大多数时间都还可以，所以我们仍在钻研答案。"
Cindy Jenkins

E-LEARNING DEVELOPMENT

在线学习发展

"The school and the teachers have done a remarkable job at developing eLearning capability in the space of a couple of weeks." Jen Yip
"在短短几周的时间里，学校和老师们在发展在线学习能力方面做得很出色。"
Jen Yip

MENTAL HEALTH

心理健康

"I ask that the teachers take care of their own mental health and wellbeing, and to keep reminding the children to do so as well." Jen Yip
"我要求老师们保持好自己的心理健康和幸福感，并不断提醒孩子们也要这样做。"
Jen Yip

REVIEW SESSIONS

复习

"They began with a review week which helped quite a lot, as my son taught me his lessons and felt proud that he knew the answers or how to find them." Cindy Jenkins
复习"线上课程以复习周开始，这很有帮助，我儿子向我教授他的功课，并为自己知道答案或知道如何找到答案而感到自豪。"
Cindy Jenkins

E-LEARNING BENEFITS

在线学习的好处

YCIS-BJ Parents' Reflections 北京耀中家长的反馈

**Develop Time / Workload
Management Skills and
Independence**

培养时间 / 工作量的管理技能和独立性

**Technical Skills In Learning And
Using New Applications /
Programmes**

具有学习和使用新应用程序的技能

**Getting On With Life In The Face of
Uncertainty and Adapting to New
Situations**

在不确定的情况下继续生活，适应新的环境

**Develop Appropriate Online
Communication and Collaboration**

开发适当的在线沟通和协作能力

**Children are Absolutely Happier
When They Get to See Their
Teachers and Classmates**

当孩子们见到老师和同学时，他们绝对会更加快乐

**The Days We Accomplish More Schoolwork
are Always Better Days For Children
Emotionally**

在情感上来说，我们完成越多的功课对孩子们越有益